
 
 
 

Motion till Club300 årsmöte 2020 

 

Vill lämna in en motion till årsmötet: 

Föreningen bör återgå till postfaktura som gärna får ligga ihop med tidningen 

 

 

Mvh Anders Ekstrand 

 

 

Styrelsens svar på motionen 
Styrelsen föreslår att motionen avslås 

 

Styrelsens motivering 

Att skicka faktura för medlemsavgiften till Club300 med Roadrunner medför att det blir sena 

utskick, då tidningen kan komma i mellandagarna eller efter årsskiftet till det år som avgiften ska 

vara betald. Det medför att många medlemmar betalar in på egen hand, innan fakturan kommit 

med aktuellt OCR för korrekt hantering vid registrering av banken. Det i sin tur medför många 

timmars extra arbete för styrelsen som jobbar helt ideellt då dessa inbetalningar måste hämtas 

från banken och registreras en och en, manuellt. 

Att skicka ut separata brev till alla medlemmar innebär extra portokostnader, som styrelsen i 

Club300 anser att föreningen ska lägga på utveckling av istället ska lägga på utveckling av 

verksamheten, exempelvis BirdAlarm och hemsidan. 

 

Orsaken till motionen är problemet med att många fakturor från Club300 hamnat i medlemmars 

skräppost. Detta är något styrelsen är medveten om och vi jobbar i tät kontakt med Nordicstation 

för att förhindra att det uppstår vid kommande utskick. 

 

Styrelsen för Club300 

 


